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Объект исследования – ООО «Мегатрон М». 
Предмет исследования – управление закупками на предприятии ООО «Мегатрон М». 

Цель работы: на основе анализа управления закупочной деятельностью на предприятии ООО «Мегатрон М» разработать направления её совершенствования. 

Методы исследования: описания, систематизации, классификации, аналитический метод, статистический, графический, метод сравнительного анализа. 

Исследования и разработки: исследовано управление закупками на предприятии ООО «Мегатрон M». 

Элементы научной новизны: разработка мероприятий по улучшению управления закупками в ООО «Мегатрон М» на основе создания отдела логистики, внедрения рейтинговой оценки поставщиков, оптимизации запасов с использованием модели Уилсона. 

Область возможного практического применения:  предложенные рекомендации по управлению закупками могут быть применены на практике в ООО «Мегатрон М». 

Технико-экономическая значимость: внедрение разработок повысит эфективность управления материально-техническим обеспечением ООО «Мегатрон М». 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчётно-аналитический  материал  правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а заимствованные из литературных источников теоретические, методологические и методические положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов.
Diploma work: 81 pages, 7 figures, 21 tables, 31 sources, 3adj.
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The object of study –Ltd. "Megatron M".

Subject of research - procurement management in the enterprise  Ltd."Megatron M".

Objective: to design directions of thedevelopment of Ltd. "Megatron M"onthe basis of procurement management analysis

Methods: description, systematization, classification, analytical, statistical, graphical methods, the method of comparative analysis.

Research and development: investigated the procurement management in the enterprise Ltd. «Megatron M».

The elements of scientific novelty: the development of measures to improve the procurement management in "Megatron M" through the creation of the logistics department, the introduction of suppliersrating, supplies  optimization using the Wilson model.

The area of ​​possible practical application: the proposed recommendations on procurement management can be applied in practice of "Megatron M".

Technical and economic importance: the introduction of developments will enhance the efficiency of logisticsmanagement in Ltd. "Megatron M".

The author of the work confirms that the presented in it analytical material and calculations correctly and objectively reflect the state of the process under consideration, all borrowed from literature and other sources theoretical and methodological terms and concepts are accompanied by references to their authors.

